
 

            STYREMØTE 20.april 2022 

 

 
 

Til stede: Roy Wagner   

   Britt Hansen  Gunn Hege Hardus  

   Hans Olav Fevang   Jan Syvert Bråten 

   Peter Kirsebom  Anders Hubertz 

   Vidar Hotvedt  Johan Grorud 

   Arvid Rød          Arne Christian Geving 

     

 

     

 
 

Forfall:  Magnar Svendsrød   Susanne Myhre 

  Malene Knutsen  Terje Karlsson 

 
 

Sak 1: Ingen saker som krever vedtak. 
 
Evt 

▪ Fornye festeavtale på hele skyte-området på Håsken. 
Styreleder jobber med saken. 

 
▪ Fornye skriftlig avtale med politiet. 
▪ Reforhandle/undersøke reklameavtaler i fht. 

reklameplakater på området. 
 

▪ Vedlikehold av bygninger osv. 
Klubbhus og bygning på riflebanen må males. 
Standplass: Råte noen steder. Vannet renner rett ned 
fra tak til vegg.      
Bytte farge? Se på fargekart torsdag,28. april.  
Vaske/male/skifte noen bord. 
Rydde rundt på området. 
Starter dette arbeidet på riflebanens dugnad 28.april. 
 

▪ Fiskeutvalget 
Svartåakomitéen ønsker å samarbeide med fiskeutvalget. 
Johan Grorud tar kontakt med Jan-Tore Tveiten. 
Det kom ideer om å gjøre det mer attraktivt med fiske. 
Satse mer på ungdom.  

    F.eks Fluefiske-kurs 



       
Kontakte Camp Villaks/ «Skitt fiske». 
 

▪ Ungdoms-skyting:  
Etablere fast skyting for ungdom. Starte forsiktig for 
å se hvordan det slår an. Ungdomskontakten i klubben 
har ansvar for opplegg. 
Det bør reklameres på skole, Meny osv. 
Klubben har div. våpen til utlån. 
 

▪ « Hælja hime « 
Delta i forbindelse med «Hælja hime», siste helga i       
august. 
Fiskeutvalget skal delta med opplegg, sammen med DNT på 
Trollsvann. Dette skjer helga før «Hælja hime». Johan 
Grorud har fått mail fra Gunn Hege.  
 
Skyting for ungdom onsdag før «Hælja hime», kl.16-18. 
Da skjer dette før den ordinære skytingen på onsdager. 
Gunn Hege setter opp arbeidsmøte i uke 25. 
 

▪ Jaktutvalget hadde møte 19.april. Søkt støtte fra NJFF 
til introjakt på gås, bever, rådyr og elg. Deltakere 
betaler kr 150 per introjakt. Nylig hatt introjakt på 
bever i Merkedamselva. 

▪ Aversjon mot sau holdes i vår og høst. 
▪ Astrid Holm avtale på 5 år som blodspor-instuktør. 
▪ Vidar Hotvedt skal lære opp kompakt-skyttere, så de 

«pakker» opp/ned utstyret selv. Må overta ansvaret på 
det området. 

▪ Valgkomitéen jobber med å finne kasserer og sjef for 
haglebanen. 
 
 
Britt Hansen 
Sekretær i Andebu Jff 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 



                                                             
 

 

 


